

## 家長和社画服務

開始使用溶核機聯合校區(LAUSD)家長門戶網站,請告訪lausdapp.lausd.net。只需在網頁瀏覽器中輸入地址,即可直接進入門戶網站的登入頁面。



2023 年 2 月 13 日

1 頁 共 16



## ● 點按登入





家長和山副勝

以家長身份註册,請在登入頁面選擇「家長」選項。





家長和山副勝

▶ 點按「家長」 接起 昆珊 他的 家長帳戶。





## 家長和祖嗣勝

● 點按登入





家長和祖国服務



UNIFIED			
PARENT		(†)	
First Name * First Name Middle Name (Optional) Middle Name Last Name Last Name Email Address * Email Address		<ul> <li>Your email address is your usemame. To create an account, enter a valid email address e.g. user@webmail.com.</li> <li>A parent account allows you to:</li> <li>Apply to multiple school choice programs offered by L.A. Unified.</li> <li>eChoices (Magnet, Permits With Transportation and Dual Language), Zones of Choice, Incoming Inter-District Permits, District K-12 Open Enroliment and Conservatory of Fine Arts.</li> <li>Manage your application(s).</li> <li>Access Parent portal to monitor student's attendance, final grades, update emergency telephone numbers, track student's progress towards completion of graduation requirements and</li> </ul>	
Re-enter Address * Email Address	reCAPTCHA Privacy - Terms	many more	
Cancel	Register	Nerrict	



● 點按登入





() 查收的電子郵件,按照提供的指示設用的的帳戶。

LAUS	D		
	PARENT	(†)	
	Click Here to Loginhere	Thank you	
	Resend verification email	To complete your registration.	
		Please click on the activation link sent to:	
	© Los Angeles Uniñ 333 South, Beaudry Avenue Phone, (21) Montecientes Dat	241-1000	

2023 年 2 月 13 日



# (i) 前往您的電子郵件, 查找由 LAUSD 發送的設用指示以設用您的帳戶。

do-not-reply@lausd.net Date: 12-02-2023 08:56:46	- -	
Subject: LAUSD Account Activation - Please confirm your email	I	
L.A. Unified School District		
Please confirm your email		
Dear test test,		
Thank you for registering for an account.		
Please click on the link below to confirm your email address and complete activation.		
Continue on your web browser OR Continue on the LAUSD Mobile App		
Thank you, L.A. Unified School District		



家長和祖嗣勝



點按 腦續在網頁瀏覽器上進行 連赛

請注意,該重要僅在24小時內可用。這段時間過後,您需要請求新連結。如果您已經感送了多個請求,請確保點按最新的連結。

	do-not-reply@lausd.net Date: 12-02-2023 08:56:46	
	Subject: LAUSD Account Activation - Please confirm your email	
	L.A. Unified School District	
	Please confirm your email	
	Dear test,	
	Thank you for registering for an account.	
	Please click on the link below to confirm your email address and complete activation.	
	Continue on your web browser OR	
	Continue on the LAUSD Mobile App	
	Thank you,	
	L.A. Unified School District	



## 家長和祖副勝

#### 點按載話後,將開設第窗口,提示您輸入電子郵件和密碼,以及重新輸入密碼以進了確認。

<b>()</b>	Parent Authentication					
	Account Registration  Please update your password  Email: * Password: * Re-enter Password: * Cancel Submit	Password Criteria:         At least 10 characters         At least 1 numeric character         At least 1 uppercase letter         Must include at least 1 special character         Cannot be common names or commonly used words (e.g. "password1",         "JohnSmith47")         Cannot exceed 24 characters         Password and Re-enter password must match				



家長和祖嗣勝

(i) 請務心閱讀創建可接受密碼的標準。第二個 密碼確認框只有在符合要求後才能輸入。 密碼已符合要求。所有紅色的X 必須變成綠色才能繼續。

Authention	Authentication						
Español							
Account Registratio		Password Criteria:					
Email: *	nodov34083@otanhome.com	<ul> <li>✓ At least 10 characters</li> <li>✓ At least 1 numeric character</li> <li>✓ At least 1 uppercase letter</li> </ul>					
Password: * Re-enter Password: *	•••••••           •••••••           •••••••	<ul> <li>✓ Must include at least 1 special character</li> <li>✓ Cannot be common names or commonly used words (e.g. "password1",</li> </ul>					
Cancel	Submit	"JohnSmith47") ✓ Cannot exceed 24 characters ✓ Password and Re-enter password must match					
		•					



● 當您輸入了所有必要的資訊, 講書按「提交」接鈕。

Account Registration         Please update your password         Email: *       nodov34083@otanhome.com         Password: *		Parent Authentication						
Email: *       nodov34083@otanhome.com       ✓ At least 10 characters         Password: *       ····································	Account Registration	ation						
	Email: * Password: * Re-enter Password: *	nodov34083@otanhome.com	<ul> <li>At least 10 characters</li> <li>At least 1 numeric character</li> <li>At least 1 uppercase letter</li> <li>At least 1 uppercase letter</li> <li>Must include at least 1 special character</li> <li>Cannot be common names or commonly used words (e.g. "password1", "JohnSmith47")</li> <li>Cannot exceed 24 characters</li> </ul>					



家長和祖嗣勝

您的帳戶已啟用。您將轉至家長門戶網站登入頁面。 或者, 您可以前往家長門戶登入頁面,輸入您的使用者名稱和 密碼U驗證登入憑證。



2023 年 2 月 13 日



家長和社画服務



### 成功登入後,您將轉至LAUSD 家長門戶網站主頁。



2023 年 2 月 13 日

15 頁 共 16



## 家長和山副勝

如壽進一步支援,請問問Lausd.net

或致電我們的熱線病碼。

家庭:(213)-443-1300

員工:(213) 241-2700